
Protokoll styrelsemöte    
Axevalla Travförening Må 9 dec 2024   

   
Plats: Medlemslokalen 150 kvar   
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström, 
Fredrik Handfast, Mats Kjellen, Caroline Fagerberg, Ronny Andreasson , Mari Laang    

§ 1 Mötets öppnande    
 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet.   
   

§ 2 Godkännande av dagordning    
  Dagordningen godkändes   
    
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll.   

- Bo Larsson valdes   
   

§4 Protokoll    
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna    
   
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar   
Helena;   
-Sänkta bankavgifter för ideella föreningar.( 1040 kr rabatt för ATF 
-Ekonomin är god 
 
   
§6 Skrivelser :    
 -Inga inkomna 
 
§7 Rapporter  
Mats:  
Banmöte: 
 
-Morgonmötet  ”Fralla för alla” kommer att återupptas 



 
-Ny app där man kan anmäla tid för användning av tävlingsbanan 
kommer att börja på försök 
 
-Lampbyte har utförts på samtliga banor. 
 
Emma/Helena 
Hästägarpokalen: Mycket lyckat, 91 betalande gäster. 
Vinnartavlor till sponsorer beställda. 
 
Fredrik: 
-Ansökan om utvecklingsbidrag för inköp av tandemsulky är beviljad 
av Skara Kommun. (26 795 kr utbetalt) 
 
Helena: 
En tandemsulky skänks av medlem till ATF. 
 
Hans: 
BTR:s medhjälparförsäkring gäller ej vid tandemkörning. 
Styrelsen beslöt att försäkringsfrågan måste lösas innan inköp sker. 
Sommarpresent: 
Förslag och kostnader diskuterades samt Hans fick i uppdrag att ta 
fram ett billigare alternativt. 
 
Emma: 
Rapport från BTR-möte med Maria Croon .: 
Positiva signaler angående prismedel för nästa år. 
 
Ronny: 
Priser har inkommit för nästa års derbyresa, enkelrum 1150, 
dubbelrum 1250 
 
§8 Aktiviteter/Årshjul 
Medlemsutskick/Årsmöte 
-Helena mailar, Årsmöte 27/3 2025 



 
Juniorjakten  
-Gunnar Karlsson tar fram ställningen och Fredrik följer upp med 
avslutning  och prisutdelning på nyårsafton 
 
§9 Nya frågor 
-Fråga från Roger angående sponsring av nyårsaftonens V75 tävlingar 
a 1500 kr. 
 
Ja från styrelsen 
 
-Fråga från Roger angående hjälp med servering 23 dec. 
 
Emma: Fredrik o Lotta Handfast, Emma o Torbjörn ställer upp och 
hjälper Bibbi med servering. Ersättningen tillfaller ATF. 
 
 §10 Nästa möte   
   
-Medlemslokalen 150 kvar 13 jan  18:30 
   
   
   
§11 Avslutning   
Emma tackade styrelsen för ett bra möte, samt avslutade detsamma.   
   
   

-----------------------------                      ----------------------------------    
Ordf  Emma Möller                              sekreterare  Hans Walker                             

   

……………………………..   
Justeras Bo Larsson 

                                        


